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Protokól Nr 17 / 03

z posiedzenia Komisji Gospodarki

Komunalnej i Ponqdku Publicznego

odbytego w dniu 24 listopada 2003 roku

Posiedzenie komisji rozpoczqlo siq o godz. 1100. Uczestniczyli w nim: Radni

(w sktadzie wg listy stanowiqcej zalqcznik do niniejszego protokolu), Burmistrz:

Leszek Kapcia, Naczelnik Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej: Barbara

Blaszkiewicz oraz pracownik Wydziatu Rolnictwa i Gospodarki Gruntami:

W. Abramowicz.

Komisja rozpoczqla posiedzenie wg nastgpujqcego porzqdku obrad:

1. Analiza materialów na sesjg.

2. Ocena realizaqi Strategii Rozwoju Gminy.

3. Omówienie wykorzystania érodków pomocowych na rozwój gospodarczy

Gminy za 2003 rok.

4. Sprawy róZne.

Przewodniczqcy Kazimierz Michalski rozpoczfl obrady komisji od przywitania

wszystkich, nastgpnie poprosil Pani4 B. Blaszkiewicz o przedstawienie sytuacji

zagospodarowania wolnych mieszkañ w naszej gminie.

Pani B. Blaszkiewicz stwierdzilai2 na dzien dzisiejszy nie posiada Zadnego wolnego

mieszkania, ale na dwa mieszkania trwa proces adaptacyjny, chodzi tutaj

o mieszkanie na ul. Daszynskiego 2 i na ul. Glowackiego 22. Przedstawila takze

trudnE sytuacjg niektórych rodzin poszukujqcych mieszkan i planowane poczynania

Urzqdu w stosunku do nich.

Po tej dyskusji, Pan K. Chatupka wystqpit z wnioskiem do Urzgdu Miejskiego

o zasiedlenie lokalu socjalnego na ul. Gtowackiego 22 Pani Janiny Rudnickiej

zamieszkalel przy ul. Reymonta.

Komisja jednogloénie przyjgta wniosek.



Nastgpnie Przewodniczqcy komisji rozpoczfl czytanie materialów na sesjq. Komisja

nie wniosla Zadnych uwag co przedloZonych im materialÓw .

Niektóre z punktów wymagaty dodatkowych, bardziej szczególowych informacji

w zwiEzku z powyaszym poproszono o wyjaénienia, ze strony pracownika Wydzialu

Rolnictwa i Gospodarki Gruntami: W. Abramowicza, jak równieZ Burmistrza:

Leszka Kapci. Miqdzy innymi poproszono Pana Abramowicza o przedstawienie

sprawy ulicy Cichej, o którq toczy siq spór Urzqdu z jej mieszkancami.

Po dokladnym wyjaénieniu tej kwestii przez Pana Abramowicza, Przewodniczqcy

przeszedl do odczytania odpowiedzi na wnioski, zlo2one do Komendy Powiatowej

Policji w Jqdrzejowie.

Na tym zakoñczono posiedzenie Komisji Gospodarki Komunalnej i PorzEdku

Publicznego.

Przewodniczqcy
Komi sj i G o spod arki Kom u n alnei

Protokolowala: iPorzqdku Publicznego
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